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Abstract (en)
The gripper loom contains a weft feed device with a gripper (2) which contains a clamp (16) releasable by means of an opener and intended for a
weft yarn (8). To adjust the distance (X) between the open position of the clamp (16) on the weft yarn draw-out side and the shed (6) or selvedge
(43), there is an adjusting device (28) which can be actuated while the gripper loom is in operation. For this, the adjusting device (28) contains, for
example, a pivotable control batten (32) which interacts with a run-on cam (26) of the clamp (16). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Greiferwebmaschine enthält eine Schussfadeneintragvorrichtung mit einem Greifer (2), der eine mittels eines Oeffners lösbare Klemme (16)
für einen Schussfaden (8) enthält. Zur Einstellung des Abstandes (X) der Offenstellung der Klemme (16) an der Schussfadenauszugsseite vom
Webfach (6) bzw. der Webkante (43) ist eine Stellvorrichtung (28) vorhanden, die während des Betriebes der Greiferwebmaschine betätigbar ist.
Hierzu enthält die Stellvorrichtung (28) beispielsweise eine schwenkbare Steuerleiste (32), die mit einem Auflaufnocken (26) der Klemme (16)
zusammenwirkt.
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